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تکواندو آسیا دیگر در انحصار 
کره ای ها نیست

رئیس فدراسیون تکواندو گفت: با رایزنی و تعاملاتی که 
داشتیم، عضویت هیات اجرایی کنفدراسیون آسیا و ریاست 
آکادمی قاره کهن به ایران رسید. در مدیریت و سیستم 
جدید این رشته در قاره کهن، دیگر همه چیز در انحصار 

کره ای ها نیست.
نایب  در خصوص   ، ایرنا  با  گفت وگو  در  ساعی  هادی 
قهرمانی دختران و پسران نوجوان تکواندو ایران در آسیا به 
دست آمد، اظهار داشت: بچه ها در هر دو بخش درخشیدند 
و حق شان قهرمانی بود؛ اما تیم مدیریتی قبلی کنفدراسیون 
آسیا در آخرین روزهای حضورشان، دوباره به ما ضربه زدند. 
او افزود: در دو فینال دختران و پسران، داوران را به گونه ای 
چیدند و طلا را از دست دو بازیکن ما در آوردند تا قهرمانی 
به کره جنوبی برسد. ساعی تصریح کرد: بلافاصله با رئیس 
جدید صحبت کردیم و او اعلام کرد که قطعا تغییرات شکل 
خواهد گرفت. خودش اتفاقات مسابقات نوجوانان آسیا را از 
نزدیک دید و حتما در مسابقات بعدی دیگر شاهد چنین 
ایران،  تکواندو  فدراسیون  رئیس  بود.  نخواهیم  مسائلی 
گفت:  رئیس جدید نیز اهل کره جنوبی است، اما نگاه بسیار 
متفاوتی نسبت به نفر قبلی دارد. رئیس پیشین سنش بالا 
رفته بود و نگاهش برای ۲۵ سال قبل بود. افرادی که در 
هیات اجرایی آسیا و همچنین و نواب رئیس انتخاب شدند، 
نگاهی مثل قدیم ندارند و دیگر مثل گذشته نیست که همه 
چیز در اختیار کره ای ها باشد. ساعی در خصوص انصرافش 
از حضور در انتخابات کنفدراسیون تکواندو آسیا برای احراز 
پست نایب رئیسی، توضیح داد: با تیم فعلی که مدیریت 
کنفدراسیون آسیا را در بخش های مختلف عهده دار شد، 
حدود سه ماه رایزنی داشتیم. با تعاملاتی که داشتیم از ما 
خواسته باشد از انتخابات پست نایب رئیسی انصراف بدهیم 
تا عضویت هیات اجرایی را به ما بدهند که این مساله 
اجرایی شد. او افزود: در جلسات، نواب رئیس یک رای دارند 
و اعضای هیات اجرایی هم یک رای؛ پس اتفاق خاصی 
رخ نداده و مهم تعاملات و دیپلماسی ورزشی است. ساعی 
بیان کرد: همچنین پست ها بین کشورهای آسیایی توانمند 
در تکواندو تقسیم شد و خوشبختانه رئیس کمیته داوران 
قاره کهن که فرد واقعا کم دانشی در داوری روز جهان بود 
نیز حضورش پایان یافت که همه اینها به سود تکواندو 
قاره پهناور است. قهرمان سابق جهان بیان کرد: همچنین 
ریاست آکادمی تکواندو آسیا که مقر آن در کره جنوبی است 
هم به من واگذار شد. از من خواسته شد که مدیر اجرایی 
از کره باشد که پس از توضیحات و مذاکراتی که داشتم، 
اصغر رحیمی به عنوان مدیر اجرایی معرفی شد. باید با فردی 
کار می کردیم که از هم شناخت داشته باشیم و خوشحالم 
گفت:  او  شد.  معرفی  رحیمی  و  داد  نتیجه  صحبت ها 
هرچند مقر آکادمی در کره است، اما ما در ایران هستیم و 
مکاتبات به صورت آنلاین خواهد بود، اما اردوها و کمپ ها 
را در سراسر قاره کهن برگزار می کنیم و دیگر همه چیز در 

انحصار کره جنوبی نیست.

کره ای ها حریف دختران 
هاکی باز ایران نشدند

در  ایران  جوان  دختران  هاکی  اینلاین  اسکیت  تیم 
رقابت های قهرمانی آسیا، با برتری یک بر صفر مقابل کره 

جنوبی به کار خود پایان داد.
تیم اسکیت اینلاین هاکی دختران جوان ایران در سومین 
بازی خود در بیستمین دوره رقابت های قهرمانی آسیا مقابل 
کره جنوبی میزبان به میدان رفت و با برتری یک بر صفر 
به کار خود در این رقابت پایان داد. در این دیدار شاگردان 
حدیثه پورهاشمی توانستند از موقعیت های خود به نحو 
احسن استفاده کنند و با تک گل ملیحه علی بیگلو میزبان 
قدرتمند خود را با شکست بدرقه کنند و نخستین برد خود 
در این رقابت ها را به ثبت برسانند. این نتیجه در حالی به 
ثبت رسید که تا پیش از این تیم جوانان ایران به هیچ 
کدام از رویداد های قهرمانی آسیا اعزام نشده بودند، اما با 
حضور در کره جنوبی و شکست تیم میزبان توانستند با ثبت 
نخستین برد خود در این مسابقات تاریخ سازی کنند. تیم 
اسکیت اینلاین هاکی جوانان ایران در آخرین دیدار خود 
در این رقابت ها به مصاف چین تایپه می رود. درسا شعبانی، 
ملیحه علی بیگلو، پارمیس دولت آبادی، ال ای محمدفام، 
نیایش  اسماعیلی،  رومینا  رمضانی،  دینا  خانی،  فریماه 
سادات باقریان موحد، آوا محمد و پریماه زلفی حسن کهل 
و هانیه  پورهاشمی  مربیگری حدیثه  به  را  تیم  ترکیب 

آقامحمدی تشکیل می دهند.

رکوردشکنی فدراسیون 
کبدی ایران در بحرین

۸ داور ایرانی با تلاش رئیس فدراسیون کبدی آسیا، در 
بازی های آسیایی جوانان بحرین قضاوت خواهند کرد.

عباس اورسجی، رئیس کنفدراسیون کبدی آسیا و ایران 
با اشاره به دعوت هشت داور ایرانی به بازی های آسیایی 
جوانان بحرین، عنوان کرد: همواره در تمام ادوار بازی های 
آسیایی دو داور )یک زن و یک مرد( دعوت می شدند، اکنون 
به خاطر موقعیتی که دارم، توانستم کاری کنم تا هفت داور 
و یک عضو فنی به بازی های آسیایی جوانان دعوت شوند 
که این موضوع در کبدی ایران بی سابقه است. در این 
بازی ها سه داور زن، سه داور مرد و یک نفر عضو هیئت 
ژوری و یک نفر به عنوان عضو فنی کمیته مسابقات حضور 
دارند. رئیس فدراسیون کبدی گفت: چنین اتفاقی تاکنون 
رخ نداده و با توجه به اینکه داشتن کرسی ریاست آسیا نقطه 
قوتی برای ماست، توانستیم از این اختیارات تعیین کننده، 
استفاده کنیم. هرچقدر تعداد داور ها در مسابقات بیشتر شود، 
انگیزه آنها بیشتر خواهد شد، زیرا در برخی از مسابقات تسلط 
فنی داوران هندی بیشتر بود الان با این اتفاق این تسلط 

کمتر می شود.

 راهی که سپاهان برای لیگ نخبگان
 باید برود

خط پروازی اصفهان-تهران 
شلوغ تر از همیشه

تیـم فوتبال سـپاهان اصفهان برای تقویـت تیمش در 
نقل وانتقـالات بـاز هـم از اسـتقلال بازیکن گرفت.

در ادامـه روندهـای نقل وانتقالاتـی لیگ برتر، سـپاهان 
طـی سـال های اخیـر بارهـا دسـت روی بازیکنانـی 
گذاشـته کـه ردای آبـی بـر تـن داشـتند؛ از بازیکنـان 
سـابق گرفتـه تـا مهره هـای کلیـدی اسـتقلال کـه 
سـهم سـپاهان شـده اند. آخرین نمونه هم سیدحسـین 
حسـینی اسـت کـه بعـد از کش وقوس هـای فـراوان و 
درنهایـت پـس از دوراهی هـای عجیـب، مقصدی غیر 
از اسـتقلال را انتخـاب کـرد؛ آن هـم در شـرایطی کـه 
جدایـی اش از تیـم محبوب خود تاحدودی قطعی شـده 
بـود و از بیـن تراکتور تبریز و سـپاهان اصفهان، ترجیح 
داد بـه رنـگ طلایـی تغییـر کنـد. انتقال سیدحسـین 
حسـینی به سـپاهان، تنها یکـی از حلقه هـای زنجیره 
جابه جایی هـای پرتعداد بین دو باشـگاه پرهـوادار ایران 
اسـت. سـپاهان طـی چنـد فصـل اخیـر، بـا سیاسـتی 
مشـخص و گاه سـؤال برانگیز، بارها به سـراغ سـتاره ها 
یـا مهره هـای اسـتقلال رفتـه و آن هـا را بـه اصفهان 
کشـانده اسـت. ایـن جابه جایی هـا حـالا بـه انـدازه ای 
پرتعـداد شـده اند کـه قطعاً هـواداران دو تیـم هم دیگر 
نمی تواننـد بی تفـاوت از کنارشـان عبـور کننـد. آخرین 
و  دروازه بـان  سـپاهان، سیدحسـین حسـینی،  خریـد 
کاپیتـان اسـتقلال بـود؛ بازیکنی کـه آینـده اش در این 
تیـم خاکسـتری شـده بـود و در نهایـت سـر از اردوگاه 
سـپاهان درآورد. درسـت پیـش از این گلر هـم، انتقال 
آرش رضاونـد از اسـتقلال بـه سـپاهان خبرسـاز شـد؛ 
بازیکنـی که فصول گذشـته بـرای اسـتقلال به میدان 
می رفـت، امـا داسـتان بـه همین جـا ختـم نمی شـود. 
در فصـل ۲۰۲۰-۲۰۱۹، امیـد نورافکـن بعـد از اتمـام 
قـرارداد قرضـی اش بـا شـارلوا بلژیـک، از اسـتقلال به 
سـپاهان آمـد و حالا یکـی از سـتون های ثابت ترکیب 
نوبـت   ۲۰۲۳-۲۰۲۳ فصـل  اسـت.  طلایی پوشـان 
محمـد دانشـگر بود تـا بعـد از پایـان دوران حضورش 
در اسـتقلال، لبـاس زرد را بـه تن کند. میـلاد زکی پور 
دیگـر بازیکنـی بـود کـه اگرچـه از گل گهـر سـیرجان 
جـذب شـد، امـا سـابقه  مهمـی در اسـتقلال داشـت 
و فصـل گذشـته نیـز پـس از انتقـال از سـپاهان بـه 
اسـتقلال، دوبـاره بـا جدایـی از جمـع آبی پوشـان، بـه 
سـپاهان برگشـت. کاوه رضایـی نیز در فصـل ۲۰۲۴-

۲۰۲۳ بـه سـپاهان پیوسـت؛ مهاجمـی کـه گرچـه از 
تراکتـور آمـد، امـا نامـش همیشـه در ذهـن هـواداران 
اسـتقلال به عنـوان یـک مهاجـم شناخته شـده  آبی ها 
حـک شـده اسـت. ایـن حجـم از انتقـالات مسـتقیم 
یـا غیرمسـتقیم، نشـان دهنده رابطـه ای پیچیـده و گاه 
پنهـان بین دو باشـگاه اسـت که در هر صـورت، رابطه 
بیـن ایـن دو تیـم فراتـر از رقابت هـای درون زمین، به 
نقل وانتقالات پرحاشـیه ای کشـیده شـده که هر فصل، 
فضـای هـواداری را داغ تـر از قبل می کنـد و در فصول 
گذشـته، سـپاهان بیشـتر از اسـتقلال بـرای جـذب 

بازیکنـان ایـن تیم دسـت به کار شـده اسـت.

یک کاپیتان جدید در سپاهان 
رونمایی شد

یـک بازیکـن جدیـد در اتفاقـی غیرمنتظـره بازوبنـد 
کاپیتانـی سـپاهان را بـه بـازو بسـت.

و  سـپاهان  فوتبـال  تیم هـای  فـارس،  گـزارش  بـه 
اسـتقلال روز گذشـته در دیـداری تدارکاتـی در ترکیه 
بـه مصـاف یکدیگـر رفتنـد کـه این دیـدار با تسـاوی 
یـک بـر یک به پایـان رسید.احسـان حاج صفـی بعد از 
بازگشـت به سـپاهان به عنـوان کاپیتان اول سـپاهان 
شـناخته می شـود و در بازی هـای تدارکاتـی سـپاهان 
در ترکیـه نیـز بازوبنـد را بـه دسـت بسـته بود.بـه نظر 
می رسـد محمـد کریمـی و امید نورافکـن کاپیتان های 
بعدی سـپاهان باشـند و بعد از آن ها نیز محمد دانشگر، 
هـادی محمـدی و کاوه رضایـی بـرای بسـتن بازوبند 
کاپیتانـی شـانس دارنـد. در بازی سـپاهان و اسـتقلال 
امـا عکـس جالبـی از بازوبنـد کاپیتانـی بر دسـت کاوه 
رضایی منتشـر شـده کـه غیرمنتظره به نظر می رسـد؛ 
رضایـی کـه نزدیک بـه درهـای خروجی سـپاهان بود 

حـالا در یـک دیـدار تدارکاتی، کاپیتان شـده اسـت.

استارت تیم ملی والیبال برای 
قهرمانی جهان

سـرمربی تیـم ملـی والیبـال ایـران روز سه شـنبه ۱۴ 
مـرداد بـه همـراه توتولو و روسـی وارد تهران می شـود 
تـا اردوی تیـم ملی بـرای حضور شایسـته در قهرمانی 

جهـان از ۱۵ مـرداد آغاز شـود.
مسـابقات والیبال قهرمانی مردان جهان از ۲۱ شـهریور 
تا ششـم مهـر ماه بـه میزبانـی فیلیپین برگـزار خواهد 
شـد و ایـران از جملـه تیم های شـرکت کننـده در این 

مسـابقات است.
بـر ایـن اسـاس روبرتـو پیاتـزا سـرمربی تیـم ملـی به 
همـراه تومـاس توتولـو مربـی و جیوانی روسـی مربی 
بدنسـاز روز سه شـنبه ۱۴ مـرداد از طریق فـرودگاه امام 
خمینـی )ره( وارد تهـران می شـود. اردوی تیـم ملـی 
والیبـال نیـز از روز چهارشـنبه ۱۵ مردادماه برای حضور 
شایسـته در رقابت هـای قهرمانـی جهـان ۲۰۲۵ آغـاز 
می شـود که فهرسـت بازیکنـان دعوتی متعاقبـا اعلام 
خواهـد شـد. تیـم ملی والیبـال ایـران در سـال ۲۰۲۵، 
هشـتمین حضور خـود در رقابت های قهرمانـی مردان 
جهـان را تجربـه خواهد کرد. مـردان والیبال ایـران در 
مرحلـه مقدماتـی با تیم های فیلیپین )میزبـان(، مصر و 

تونـس در گروه نخسـت قـرار دارد.

 کارشناس فوتبال کشورمان بر این باور است که جدال سپاهان با 
الدحیل قطر در پلی آف لیگ نخبگان آسیا دشوار است، اما انسجام 
تیمی شاگردان طلایی پوشان و اردوی خوبی که آن ها در ترکیه 
پشت سر گذاشته اند موجب می شود به موفقیت سپاهان در این 

مرحله از رقابت های آسیایی خوشبین و امیدوار بود.
 به گزارش ایمنا، تیم فوتبال سپاهان در آستانه مسابقات پلی آف 
لیگ قهرمانان آسیا قرار دارد و قرار است در یک بازی حساس 
مقابل الدحیل قطر به میدان برود؛ این بازی مهم نزدیک به ۱۵ 
روز دیگر برگزار می شود و فرصتی طلایی برای سپاهان است 
تا با یک نمایش مقتدرانه به مرحله گروهی لیگ نخبگان آسیا 
راه پیدا کند. سپاهان در فصل نقل وانتقالات، تغییرات قابل توجهی 
در ترکیب خود داشته است؛ چند بازیکن کلیدی خارجی که در 
فصل گذشته تأثیرگذار بودند، از جمع تیم جدا شده اند و این موضوع 
کمی نگرانی هایی را در میان هواداران ایجاد کرده است، بااین وجود 
کادر فنی این تیم با جذب چند بازیکن جدید و جوان، سعی کرده 
جای خالی این بازیکنان را پر کند و ترکیبی متعادل و جوان را 
برابر نماینده قطر در پلی آف لیگ نخبگان آسیا به میدان بفرستد. 
یکی از نکات برجسته سپاهان در این فصل، حضور محرم نویدکیا 

در رأس کادر فنی این تیم است که باتجربه و شناخت عمیق 
از شرایط باشگاه، سعی دارد طلایی پوشان را به بهترین شکل 

ممکن آماده کند.
وی با برنامه ریزی دقیق اردویی تدارکاتی را در ترکیه برگزار کرده 
است؛ اگرچه رقبای تدارکاتی طلایی پوشان در این اردو چندان 
مطرح نبوده اند، اما هدف اصلی سپاهان از برگزاری این تقابل های 
دوستانه هماهنگی بیشتر تیم و تست ترکیب های مختلف بوده 
آماده  زیاد  انگیزه  و  بالا  با روحیه ای  به طورکلی سپاهان  است. 
رویارویی با الدحیل است و اگر بتواند از فرصت پیش رو به خوبی 
استفاده کند، شانس بالایی برای صعود به مرحله گروهی خواهد 
داشت و می تواند بار دیگر نماینده شایسته ای برای فوتبال ایران 

در آسیا باشد.
Á سپاهان یارگیری خوبی داشته است 

وضعیت  درباره  کشورمان  فوتبال  کارشناس  یاوری،  محمد   
طلایی پوشان پیش از جدال با الدحیل قطر می گوید: باتوجه به 
اینکه سپاهان در ترکیه به سر می برد و اطلاعی از وضعیت تیمی 
طلایی پوشان در این اردو در دست نیست، نمی توان در خصوص 
وضعیت پیش فصل آن ها صحبت کرد، اما آنچه که به وضوح در 

این تیم دیده می شود این است که سپاهان طی دو سال گذشته 
تیم خوبی را برای مسابقات بسته است. او می افزاید: طلایی پوشان 
در امر یارگیری عملکرد خوبی داشته اند و باوجوداینکه خارجی های 
تیم خود را ازدست داده اند، اما بازیکنان باکیفیتی را جذب کرده اند؛ 
خرید مهره بر اساس نظر کادرفنی بوده است؛ به احتمال فراوان 
جذب حسینی به دلیل مصدومیت اخباری بوده است، چراکه جدال 
با الدحیل در پلی آف لیگ نخبگان آسیا بسیار حائز اهمیت است 
و داشتن دروازه بان شش دانگ بسیار نقص بسزایی در موفقیت 

نماینده کشورمان خواهد داشت.
Á دیدار با تیم قطری بسیار دشوار است 

 کارشناس فوتبال کشورمان تصریح می کند: بازگشت احسان 
حاج صفی به دلیل اینکه وی تجربه بازی بین المللی دارد در تقابل 
با الدحیل کمک حال طلایی پوشان خواهد بود، اگرچه دیدار با این 
تیم قطری بسیار دشوار است، اما بر این باور هستم که وضعیت 
شاگردان نویدکیا برای حضور در این مرحله نسبت به سال گذشته 
بهتر است، چراکه در حال حاضر انسجام و آرامش در این تیم 
به چشم می خورد. او درباره جدال های دوستانه سپاهان در اردوی 
ترکیه و تقابل این تیم با حریفان نه چندان مطرح ادامه می دهد: 

روند طبیعی تمرینات پیش فصل در فوتبال به گونه ای است که 
تیم ها ابتدا باید با رقبای نه چندان مطرح بازی دوستانه برگزار کنند 
و پس از آن به سراغ حریفان سرسخت تری بروند؛ باتوجه به اینکه 
سپاهان باید در رقابت های پلی آف آسیا حاضر شود و باید برای 
این حضور در این تورنمنت جانب احتیاط را رعایت کند رقبای 
تدارکاتی خود را این گونه انتخاب کرده است، ضمن اینکه نمی توان 
با قاطعیت گفت حریفان تدارکاتی سپاهان دست وپابسته و سطح 

پایین بوده اند.
Á سپاهان انسجام تیمی دارد 

 یاوری خاطرنشان می کند: جدایی بازیکنان خارجی و نداشتن 
خرید خارجی برای سپاهان به دیدگاه محرم نویدکیا بر می گردد؛ 
شاید این سرمربی در حال حاضر ترجیح می دهد بازیکن شاخص 
خارجی در این تیم حضور پیدا نکند، از سوی دیگر شاید شرایط 
باشگاه به گونه ای است که نمی توان خرید خارجی انجام داد، اما 
بدون تردید در صورت نیاز به مهره خارجی، مدیران باشگاه اقدامات 
لازم را انجام خواهند داد. او اضافه می کند: باتوجه به انسجام تیمی 
سپاهان، مهره هایی که در بازار نقل وانتقالات جذب شده اند و اردوی 
خوبی که شاگردان نویدکیا در ترکیه پشت سر گذاشته اند، می توان 
به موفقیت آن ها برابر الدحیل خوشبین بود، چراکه در حال حاضر 
وضعیت سپاهان خوب است، اگرچه الدحیل حریف قدرتمندی به 
شمار می رود، اما باید طلایی پوشان یک بازی را پشت سر بگذارند 
و سپس درباره وضعیت آن ها اظهار نظر کرد. کارشناس فوتبال 
کشورمان تاکید می کند: به طور کلی نگاهی اجمالی به اسکواد 
تیمی سپاهان نشان می دهد که آن ها برای جدال با الدحیل قطر در 
پلی آف آسیا شرایط مطلوبی دارند و از همین رو می توان به موفقیت 

طلایی پوشان برابر این حریف قطری خوشبین و امیدوار بود.
 کارشناس فوتبال کشورمان بر این باور است که جدال سپاهان با 
الدحیل قطر در پلی آف لیگ نخبگان آسیا دشوار است، اما انسجام 
تیمی شاگردان طلایی پوشان و اردوی خوبی که آن ها در ترکیه 
پشت سر گذاشته اند موجب می شود به موفقیت سپاهان در این 

مرحله از رقابت های آسیایی خوشبین و امیدوار بود.

خارج از گود  منهای فوتبال  

بودجه  فدراسیون چوگان کمتر از یک فوتبالیست معمولی 

نیاز به دیدارهای تدارکاتی با تیم های قدرتمند داریم

رئیـس فدراسـیون چـوگان بـا تاکیـد بـر چالش های 
یـک  از  کمتـر  مـا  بودجـه   گفـت:  فدراسـیون  مالـی 
فوتبالیسـت معمولی لیگ برتری اسـت ولی بـا این حال 
تـلاش می کنیـم حضـور موفقـی در میادیـن بین  المللی 

باشیم. داشـته 
بـه گزارش مهـر، تیم ملی چـوگان ایران موفق شـد 
در رقابت هـای مقدماتـی جـام جهانی چـوگان در ریاض 
عربسـتان بـا شکسـت پاکسـتان در دیدار دوم و کسـب 

تفاضـل بهتـر به جـام جهانـی آمریکا، صعـود کند.
 ملی پوشـان چـوگان ایـران در دیـدار نخسـت مقابل 
پاکسـتان بـا نتیجـه ۱۷ بـر ۱۴ شکسـت خوردنـد و در 
دیـدار دوم موفـق شـدند بـا نتیجـه ۱۸ بـر ۱۳ حریـف 
خـود را شکسـت دهنـد و بـا تفاضـل بهتر از گـروه e به 
مرحلـه نهایـی رقابت هـای جام جهانـی آمریـکا، صعود 
کننـد. پـس از صعـود تیم ملـی چـوگان بـه جـام جهانی 
۲۰۲۵ کـه قرار اسـت در ویرجینیای آمریکا برگزار شـود، 
فدراسـیون چوگان جهت صدور روادید نفـرات اعزامی از 
طریـق کشـور ثالث )امـارات( اقـدام کرده و منتظـر ارائه 

نوبت سـفارت آمریکا اسـت. 
صعـود تیم های آمریـکا به عنوان میزبان، فرانسـه به 
عنوان قهرمان دوره گذشـته، آرژانتیـن به عنوان نماینده 
آمریـکای جنوبـی، ایـران بـه عنـوان نماینـده آسـیای 
مرکـزی و همچنیـن نماینـده آفریقـا بـه جـام جهانـی 

چـوگان قطعی شـده اسـت.
 اصغـر ناظری در خصـوص آخرین وضعیت تیم ملی 
بـرای اعـزام بـه رقابت هـای جـام جهانـی ۲۰۲۵ اظهار 
کـرد: مـا همه اقدامـات لازم را انجـام داده ایـم. بازیکنان 

در حـال تمریـن هسـتند، مـدارک را ارسـال کرده ایـم و 
وقـت سـفارت را نیـز بـرای سه شـنبه ۷ مرداد در کشـور 
ثالـث )امـارات - شـهر دبـی( گرفته ایم. امـا واقعیت این 
اسـت کـه موضـوع اعـزام کامـلًا در اختیـار ما نیسـت و 
صـدور ویزا خارج از حیطه اختیارات فدراسـیون اسـت. ما 
منتظریـم و امیدواریـم کـه ویـزا صادر شـود تـا تیم ملی 

بتوانـد در ایـن رقابت هـا حضور پیـدا کند.  
رئیـس فدراسـیون چـوگان در ادامه خاطرنشـان کرد: 
فـارغ از موضـوع ویـزا مهم ترین چالش ما مسـائل مالی 
اسـت. واقعیـت این اسـت کـه بودجـه فدراسـیون ما به 
انـدازه دسـتمزد یـک بازیکـن معمولـی لیـگ برتـری 

فوتبـال هـم نیسـت. اعـزام تیـم، آماده سـازی اسـب ها، 
بازیکنـان و حتی سـفر برای انجام کارهای کنسـولگری 
همـه هزینه بر اسـت؛ بـا این حـال با تمـام محدودیت ها 
همکارانـم در فدراسـیون نهایـت تلاش شـان را کرده اند 
تـا این مشـکلات را برطـرف کنند و تیـم در موعد مقرر 
بـه امـارات اعـزام شـود و در صـورت صدور ویـزا در جام 
جهانی شـرکت کنـد. ناظـری در ادامـه دربـاره وضعیت 
آمادگـی تیـم ملـی هـم گفـت: هدایـت تیم را سـیامک 
ایلخانـی زاده برعهـده دارنـد و اردوهـای بسـیار خوبـی 

برگزار شـده اسـت.
 تمرینـات فشـرده ای در جریـان اسـت و بازیکنان از 

آمادگـی بالایـی بـرای حضـور در این رویـداد بین المللی 
برخوردارنـد. او در خصـوص مربـی خارجـی ای کـه قرار 
بـود به عنـوان کمک مربـی در کنـار ایلخانـی زاده فعالیت 
کنـد توضیح داد: قرارداد ایشـان نهایی شـده بود و مجوز 
حضـور نیـز گرفتـه شـد اما بـه دلیـل شـرایط غیرعادی 
اخیـر ادامـه همـکاری به صـورت حضوری مقدور نشـد. 
البتـه هنـوز به صـورت مجازی بـا این مربـی خارجی در 

ارتباط هسـتیم.
 رئیـس فدراسـیون چـوگان دربـاره حضـور بازیکنان 
خارجـی در لیـگ چـوگان ایـران هـم گفـت: دو بازیکن 
خارجـی بـه ایـران آمدنـد و به لیـگ ملی ملحق شـدند.
 امـا یکـی از آن هـا بـه دلیـل ابـلاغ سـفارت مجبور 
بازیکـن دوم همچنـان در  از کشـور شـد.  بـه خـروج 
ایـران حضـور دارد و تمریناتـش را دنبـال می کنـد و در 
هفته هـای آینـده در لیگ ملی ایـران بـازی خواهد کرد. 
ناظـری همچنیـن دربـاره مسـابقات بین المللـی دیگـر 
بـرای تیـم بانـوان ایـران نیـز اظهار داشـت: ما قـرار بود 
در جـام شـش جانبه ای کـه قـرار اسـت ظرف دو تا سـه 
هفته آینده در فرانسـه برگزار شـود با تیـم منتخب ایران 

شـرکت کنیم.
 این مسـابقات با هماهنگی فدراسـیون جهانی برگزار 
می شـود و در تقویـم رسـمی فدراسـیون نیـز قـرار دارد. 
کشـورهای فرانسـه، انگلسـتان و چنـد کشـور دیگـر در 
ایـن رویـداد حضـور دارند اما بـه دلیل شـرایط پیش آمده 
اعـزام تیـم لغـو شـد. امیدواریم شـرایط به حالـت عادی 
بازگـردد تا بتوانیـم در آینده نزدیک با تیـم ملی بانوان یا 

تیم منتخـب در چنیـن رویدادهایی شـرکت کنیم.

کاپیتـان تیم ملـی واترپلو گفـت: برای کسـب آمادگی 
و حضـور قدرتمنـد در پیکارهـای قهرمانـی آسـیا در هنـد 
بـا حمایـت وزارت ورزش و کمیتـه ملـی المپیـک بایـد با 
تیم هـای مختلـف و قوی تـر دیدارهـای تدارکاتـی داشـته 

باشیم.
مهـدی یزدانخـواه در گفت وگـو بـا ایرنـا در خصـوص 
آمادگـی تیم ملی واترپلـو برای حضور در مسـابقات اظهار 

داشت: 
بیـش از یـک مـاه اسـت کـه اردوی تیـم ملـی بـرای 
حضـور در مسـابقات قهرمانـی آسـیا آغـاز شـد امـا وقفه 
۱۲ روزه بـه علـت شـرایط جنگـی ایجاد شـد و بلافاصله 

تمرینـات را شـروع کردیـم. 
او ادامـه داد: میانگیـن هفتگی ۸ الـی ۱۰ وعده تمرین 
داریـم و گاهـاَ همراه بـا تمرینات بدنسـازی روزی ۳ وعده 

تمرینـات را پیـش می بریم.
 کاپیتـان تیـم ملـی واترپلـو یـادآور شـد: فدراسـیون 
در حـال حاضـر در شـرایط مناسـبی نیسـت بـا ایـن حال 

حداکثـر رسـیدگی را انجـام می دهـد. 
بیشـترین نیـاز تیم ملـی واترپلـو بازی هـای تدارکاتی 

اسـت و سـرمربی در ایـن خصـوص در حـال رایزنـی بـا 
فدراسـیون اسـت. یزدانخـواه افـزود: در زمـان باقـی مانده 
تـا مسـابقات قهرمانـی آسـیا، نمی تـوان توقـع چندانـی از 
فدراسـیون بـرای بازی هـای تدارکاتـی داشـت امـا تمـام 

تمرکـز تیـم بـر روی انجـام تمرینات اسـت.
 او در مورد شـرایط مالی فدراسـیون گفت: فدراسـیون 
در شـرایط مناسـبی نیسـت امـا در تـلاش اسـت شـرایط 
مالـی خوبـی برای تیـم ملی واترپلـو فراهم کنـد. از لحاظ 

غذایی، مصرف مکمل ها، پزشـکی و روانشناسـی ورزشـی 
تامین هسـتیم. 

کاپیتـان تیم ملی واترپلو کشـورمان ادامـه داد: در زمان 
باقـی مانده اعتراض کـردن دور از انصاف اسـت. بازیکنان 
در تـلاش هسـتند تمرینـات را به نحو احسـن انجام دهند 

و با شـرایط موجود سـازگار باشند. 
او افـزود: بـا توجـه بـه اینکـه رشـته ورزشـی واترپلـو 
تیمـی اسـت، نیـاز داریـم کـه بـا حمایـت وزارت ورزش و 
کمیتـه ملـی المپیـک بازی هـای تدارکاتی داشـته باشـیم 
و بـرای تقویـت تیـم، با تیم هـای مختلف و قوی تـر بازی 
کنیـم. کاپیتان تیـم ملی واترپلـو در خصـوص اوضاع تیم 
ملـی بیـان کرد: این رشـته در حال حاضر پیشـرفت خوبی 
داشـته؛ از سـال ۲۰۱۸ تـا الان توانسـتیم مقابـل تیم های 
چیـن و ژاپـن از اختـلاف ۲۰ گل بـه چهـار الـی پنـج گل 
برسـیم. ایـن تغییـرات و ورود بازیکنـان جـوان بـه تیـم 
می توانـد باعـث پیشـرفت های بیشـتری باشد.مسـابقات 
قهرمانـی آسـیا که بـه منزلـه مرحلـه انتخابـی بازی های 
آسـیایی ناگویـا نیز محسـوب می شـود، اواسـط مهرماه در 

هنـد برگـزار خواهد شـد.

 سرمربی اسطوره ای، اردوهای تدارکاتی و بازیکنان تازه؛ 


